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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére
kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskó István honvédelmi miniszterhe z

„Mit tettek a Honvéd Egészségpénztár tagjainak megsegítéséért? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint az közismert 2015 elején a Honvéd Egészségpénztárnak 1,8 milliárd forintny i
megtakarítása ragadt bent Buda-Cash brókerház tulajdonosai által birtokolt BR B
Banknál . A milliárdos nagyságrend ű összeg hiányában a Honvéd Egészségpénztár
működése megbénult, ami több mint 27 ezer katonát, rendvédelmi és nemzetbiztonság i
dolgozó egészségpénztári befizetését érintette .

A felszámoló hivatalos tájékoztatása szerint a felszámolás alatt álló BRB Ban k
vagyonából egyetlen forint sem maradt az egészségpénztári befizetések
visszafizetésére. Így a veszteséget már jóvá is írták az egyéni számlákon, így most má r
minden pénztártag szembesülhetett azzal, hány tízezer forint egészségügyi célr a
félretett megtakarítása veszett oda. Időközben a Honvéd Egészségpénztár is megszűnt
egy másik pénztárba történ ő beolvadással .

Történt mindez annak ellenére, hogy Miniszter Úr el őtt is ismert, hogy ez a probléma a
Magyar Honvédség állományának nagy részét rendkívül súlyosan érinti .

Tehát már sehonnan sem várható a pénztártagokat ért kár megtérülése . Ezért itt az id ő ,
hogy az állam segítségére siessen azoknak az embereknek, akik a magyar polgárok



életének és vagyonának védelmére esküdtek fel . Ez a minimum, amit e szolgálat
megbecsülése tekintetében az állomány tagjai elvárhatnak a magyar államtól !

Mindezek fényében kérdezem Miniszter Úr mit tettek eddig a mára megszűnt Honvéd
Egészségpénztár tagjainak megsegítéséért? Milyen további intézkedéseket tervezne k
az ügyben ?

Budapest, 2016 . június 22 .
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